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Interpellation till Eva Hellstrand (C) angående de blågrönas artikel angående 
landstingsbostäder 

 

Vi har nåtts i media av att de blågröna överväger att sälja ut delar av landstingsbostäders 
bestånd så därför vill vi få en del frågor besvarade. 

 

1. Hur många av landstingsbostäders lägenheter vill de blågröna sälja ut? 
2. Hur ser hyrorna i landstingsbostäders bestånd ut om man jämför med likvärdiga 

hyresrätter hos Östersundshem i hyra per m2? 
3. Vilka är det som bor i lägenheterna, används dom till svårrekryterad personal som 

det står på regionens hemsida? 
4. Hur många av lägenheterna är idag bebodda av ”svårrekryterad personal” och hur 

många hyrs ut till ”allmänheten”? 
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